
ZaĘcznik n, ..3,...,....
^ l)Ą

Do protokoł u nr łl3.Ł.. z dniar.!. 9!,,!Ł

L]RZĄD ijMli\iY l',

il}' $j { ij j'. 'Ą P ! ł1. Goleszóq l marca 20If r,

Paweł Górniak
Czesław Joniec
Karol Lipowczan
Radni Gminv Goleszów

i  podpis -- . : . . .*

Wniosek
do

Rady Gminy Goleszów
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43-440 Goleszów

l.Dotycząry zweryfikowada danych doĘczących liczby urodzeń dzieci na tersnie Gminy Goleszów w latach 2000.
}Dl},zawar$ch w załącmiku m 5 do Protokotu nrXLWlO Rady Gminy Golęszów zdnia27.|o.2010 r. i porównania
ich do materiałów dostarczon"vch Radzie Gminy Goleszów przed podejmowaniem uchwd intencyjnych o zamiarze
likwidacji szkoł w BaŹanowicach. Cisownicy, Kisielowią Równi w dniu 25 sĘczrria 2012 r.
2.Dotyczy wyjaśnienia analizy wydatków nautrrymanie oświaĘ w 2011 r.,lr1óra została dostarczona radnym Gminy
Goleszów .wtazz materiałami przed sesjąz dnia27 stycznia 201f t.
3.Na jakiej podsawie wójt Gminy Goleszów wraz z Urzędem Gminy zakłada' że subwencja oświatowa zostanie po
likwidacji szkoł podsawowych w Bazanowicach i Równi na tym samym poźomie?
4. DotycTy podania szczegfiłowych danych wszystkich puychodów szkcy'. onz przedsf<oli z rozdzie|eniem na
poszczególne jednostki oraz z ich z rozbiciem za następujące|ata: 2oo9,2ola
i 2011 r.

Uzasadnienie

l.Rada Gminy poprzedniej kadencji otrzymda informację na temat liczby rnodzeń dzieci na terenie Gminy Goleszów w
latach 2000.2010, ltóre to późniE za$ńy ujęte jako zĄcńknr 5 do protokotu z sesji Rady Gminy Goleszów w dniu
21 ptździermka 2010 r. Materiały dotyczące tej s€sji p6źnej t 'nieszczono na stronie BIP Urzędu Gminy Goleszów.
Rada Gminy obecnej kadencji ulcŹe otrzymała matelialy dotyczące ilości urodzen dzieci na terenie Grniny Goleszów w
laach 2005-2011 r., które byty dostarczone radn}m wTazz materiałami na sesję, która odbyła śę w dniu 21 stycmia
20L2 r.
Po wnikliwej nnalizje tych danych zauważa się spore rozbieżności dotyczące liczby urodzen dzieci m terenie gminy
Goleszów dlatego Zwracamy się z prośbą o pisernne wyjaśnienią skąd wynikły te spore rozbieŹności.

2'Analiza wydatków na utrzymanie oświaty w 2011 roku obejmuje następujące rubryki: lYydatki ogółerą wydatki na
wynagrodzenia i pochodne, pozostałe wydatki, subwencję oświatową dopłatę z budżetu, dopłatę gminy w oń oraz ilośc
uczniów.
Proszę o zweryfikowanie tych danych finansowych zawalll/ch w rubrykach tej tabelki określających koszty
prowadzenia szkoł i rońaŻenia ichbezpomednio' najakie cele zostĄ wydanew nrbryce pt. pozostałe wydatki
Rozumiemy wszystkie rubryki tej analw z wyjątkiem' rubryki pt. ,,pozostde wydatki".
Chcielibyśmy się dowiedzieĄ co dokładnie kryje się pod tym olcreśleniem.
Proszę szczególnie zwrócić uwagę na koszry nuązane z gimbusem. z basenem oraz kotłowni łv Szkole Podstawowej
im. P. Stalmachaw Bazanowicach.
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